

- INSTRUCTIONS -

- Verify the **Specifications** of the machine. If you no longer sell the exact model, please cross it out, select a replacement, and enter the new specifications (*make, model number and other specifications*) as well as the current price in the **Changes** box. If at all possible, include also the price for February 2002
- In the **Current price** box, quote the actual transaction cash prices (*not list prices*) as of the 1st business day of February 2003 without trade-ins and without sales taxes.
- If you have any questions or comments, please contact Jacques Laramée at (613) 951-4238

- Vérifiez les **spécifications** de la machine. Si vous ne vendez plus ce modèle précis, veuillez le rayer, choisir un modèle de remplacement et inscrire les nouvelles spécifications (*marques, numéro du modèle et autres spécifications*) ainsi que le prix actuel dans la case des **changements**. Si c'est possible, inscrivez aussi le prix de février 2002
- Dans la case du **prix actuel**, inscrivez le prix de vente réel au comptant (*pas le prix de liste*) en date du premier jour ouvrable du mois de février 2003 sans tenir compte des échanges et avant les taxes de vente.
- Si vous avez des questions ou des commentaires, veuillez contacter Jacques Laramée au (613) 951-4238
- Veuillez remplir le questionnaire et le retourner dès que possible.

Thank you for your co-operation

Merci de votre collaboration

Product ID Identification du produit	Type of machinery Type de machine	Specifications (make, model number, other specs) Spécifications (marque, numéro de modèle, autres spécifications)	Price for February 2002 Prix pour février 2002	Current price February 2003 Prix actuel février 2003
921111	Tractor - diesel - up to 50 hp / tracteur - diésel - jusqu'à 50 cv	Massey F 1220 17hp no cabin 1998		
Changes Changements				
921112	Tractor - diesel - 51 to 100 h / tracteur - diésel - 51 à 100 cv	Massey F 281 66hp no cabin 1998		
Changes Changements				
921121	Tractor - diesel - 101 to 200 / tracteur - diésel - 101 à 200 cv	Massey F 6180 110hp 1998 1100-16 tires 16.9-38 rea		
Changes Changements				
921231	Cultivator / cultivateur	Glencoe FC870 1998 19 ft.57 tenes(s) 4X60" rolling		
Changes Changements				
921251	Manure spreader / épandeur	Gehl MS1287 287 bu. 1998 hydraulic end		
Changes Changements				
921271	Mover/Conditioner / faucheuses/conditionneurs	Gehl DC2412 1998 11'7" 1000rpm 9 discs swing frame		
Changes Changements				
921291	Baler / ramasseuse-presse	Gehl RB1475 UP TO 1200 lb. 4X5' 1998 autotie tires		
Changes Changements				
Changes Changements				